

金鷺湖 · 盆菜

LE VOW DELUXE POON CHOI

盆菜售價：\$1588 (6人份量) / \$2588 (12人份量)

"Poon Choi" Big Bowl Feast: \$ 1588 (for 6 persons) / \$2588 (for 12 persons)



盆菜只接受WhatsApp下單26576610

備註

1. 只供外賣自取或外送服務（外送服務範圍並不包括已確診新型冠狀病毒之住宅大廈名單）。
2. 送貨服務：
 - 送至大埔、太和、沙田、大圍、馬鞍山需加：\$100
 - 送至粉嶺、上水、屯門、元朗、天水圍及九龍區需加：\$200
 - 送至港島區需加：\$300

（外送服務範圍只限大型住宅屋苑，不包括偏遠地區、大嶼山、馬灣、離島、強制檢測指定區域及已確診新型冠狀病毒之住宅大廈名單）
3. 所有盆菜送貨時段分為11:00-13:00pm或15:00-17:30pm，不設指定時間。
4. 自取盆菜指定11:00am-17:30pm內任何時間到金鷺湖自取。
5. 送貨不設上門服務，樓下停車位交收。
6. 節日盆菜供應有限，請早兩日預訂即可。
7. 盆菜為每日新鮮製造需即日食用，食用前必須用電磁爐或GAS爐細火徹底翻熱。
8. 為響應環保，本公司不會主動提供即棄餐具，如有需要請客人主動提出。
9. 自取盆菜會按照客人指定時間新鮮製造，如早於指定時間到達，需等候30-60分鐘。
10. 訂單詳情及取貨時間將會透過電話確認。
11. 訂單一經確認，不可更改、取消或退款。
12. 如懸掛黑色暴雨信號、八號颱風或更高的暴風信號時，外送服務將暫停提供。
13. 送貨時間可能因天氣及交通情況而有所延誤。
14. 請務必檢查所填資料，以確保交易快捷及順利。
15. 如有任何爭議，金鷺湖保留最終決定權。

如有疑問可先查閱「訂購細則」或致電26576610查詢。

盆菜帶回家後需盡快食用。切勿將盆菜存放於室溫內數小時。

所有圖片只供參考

Poon Choi order (WhatsApp only) 2657 6610

Remarks:

1. Self-pick up and delivery service excludes buildings undergoing mandatory quarantine and / or has confirmed COVID cases
2. Delivery service area:
 - Please note that delivery to Tai Po, Tai Wo, Sha Tin, Tai Wai and Ma On Shan is at an additional \$100
 - Please note that delivery to Fanling, Sheung Shui, Tuen Mun, Yuen Long, Tin Shui Wai and Kowloon is at an additional \$200
 - Please note that delivery to Hong Kong Island is at an additional \$300

(Delivery service area only applies to accessible public and private estates, delivery service excludes remote areas such as Lantau Island, Ma Wan, outlying islands; areas undergoing mandatory quarantine and/or buildings listed with confirmed COVID cases)
3. Poon Choi delivery period will be from 11:00-13:00pm or 15:00-17:30pm, unable to specific delivery time
4. Poon Choi Self-pick up will be available from 11:00am-17:30pm
5. No door-to-door service for delivery, the delivery will be at estate reception and/or parking lot
6. Festive Poon Choi order is limited, please order 2 days in advance.
7. Poon Choi is made from fresh ingredients without preservatives. Please consume on the day of pick-up or delivery. Please reheat the Poon Choi thoroughly with induction stove or gas stove before consumption.
8. To support our environmentally-friendly policy, cutleries will not be supplied to unless requested.
9. Self-pick up preferred time slots will be chosen by customers, should customers arrive earlier than chosen time slot, there will be a waiting time from 30-60 minutes.
10. Order details will be re-confirmed by phone.
11. Once the order is placed, there will be no changes, no cancellations and no refunds.
12. Should there be adverse weather of Black Thunderstorm and/or T8, delivery services will be suspended until further notice.
13. Please note that there might be a chance of delay due to weather and/or traffic conditions on the delivery date.
14. Please check and fill-in all details of your order to ensure a smooth and efficient delivery.
15. In case of any dispute, the decision by Le Vow is final.

Please kindly read our Order requirements and details, for enquiries please call 2657 6610

Please consume the Poon Choi as soon as possible, do not keep the Poon Choi under room temperature for over an hour.

All photos are for references only.

盆菜材料

INGREDIENTS

南非八頭湯鮑
South African Abalone

瑤柱
Dried Scallop

花膠
Fish Maw

金蠔
Dried Oyster

法國大野鴨腳
France Duck Feet

大虎蝦
Giant Tiger Prawn

炆腩仔
Pork Belly

切雞
White Cut Chicken

手工釀鯪魚
Stuffed Dace Fish

天白花菇
White Flower Shiitake Mushroom

土魷
Squid

豬皮
Pork Rind

蓮藕
Lotus Root

蘿蔔
White Radish

香芋
Taro